

PRESIDENCE DE LA REPUBLIQUE

Loi n° 2005-5 du 27 juillet 2005 autorisant le président de la République à ratifier la convention-cadre de l'Organisation mondiale de la santé pour la lutte antitabac, signée à Genève le 21 mai 2003

L'Assemblée nationale a délibéré et adopté, le président de la République promulgue la loi dont la teneur suit :

Article premier.- Le président de la République est autorisé à ratifier la convention-cadre de l'Organisation mondiale de la santé pour la lutte antitabac, signée à Genève le 21 mai 2003.

Article 2.- La présente loi sera enregistrée et publiée suivant la procédure d'urgence, puis insérée au *Journal Officiel* en français et en anglais.

Yaoundé, le 27 juillet 2005.

Le président de la République,
Paul Biya.

PRESIDENCY OF THE REPUBLIC

Law No. 2005-5 of 27 July 2005 to authorize the President of the Republic to ratify the World Health Organization Framework Convention on Tobacco Control signed in Geneva on 21 May 2003

The National Assembly deliberated and adopted, the President of the Republic hereby enacts the law set out below :

Section 1: The President of the Republic is hereby authorized to ratify the World Health Organization Framework Convention on Tobacco Control signed in Geneva on 21 May 2003.

Section 2: This law shall be registered, published according to the procedure of urgency and inserted in the *Official Gazette* in English and French.

Yaounde, 27 July 2005.

Paul Biya,
President of the Republic.
